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Zápisnica zo zasadnutia Výboru volebného obvodu č. V – Veľká Lehôtka  
zo dňa 01.08.2024 

 
Začiatok zasadnutia: 17:00 
Ukončenie zasadnutia: 19:00 
 
Prítomní členovia: Ján Mäsiar, Roman Hianik, Ing. Branislav Bullo 
 
Počet zúčastnených občanov:  9 občanov 
 
Program rokovania: 
 

1. Privítanie občanov poslancom 
2. Informovanie poslancom o stave podnetov z predošlých stretnutí, 

o uskutočnených akciách a aktivitách 
3. Schvaľovanie čerpania financií z fondu VVO č.5 
4. Diskusia o podnetoch od občanov mestskej časti Prievidze – Veľkej Lehôtky 
5. Záver stretnutia 

 
K bodu 1) Privítanie občanov poslancom 

 
Rokovanie VVO č. V otvoril predseda Ján Mäsiar. 
 

K bodu 2) Informovanie poslancom o stave podnetov z predošlých stretnutí. 
 

 Cesta do Veľkej Lehôtky je spravená. Financované z TSK. 

 Schody a oporný múrik na Kultúrnom dome sú zrekonštruované mestom 
Prievidza, KaSS Prievidza. 

 Okolie cintorína je zrekultivované a vyčistené. 

 Rúra pre ,,Máj,, pred kostolom je natretá. 

 Pri kultúrnom dome zabezpečenie svahu proti vyplavovaniu spod plota. 
Svojpomocne vykonal VVO5. 

 Akcie na ihrisku boli úspešné (Hasiči, Futbalový memoriál)  

 Most na Uhlištnú ulicu je očistený od prevísajúcich konárov. 

 Cesta na Sýkorku. Stanovisko HBP je také, že cesta je prejazdná  a oprava zo 
strany HBP nie je plánovaná keďže cesta je poškodená kvôli zvozu dreva. 
Ďalšie akcie sú uvedené v sekcii diskusia. 

 Informovanie občanov o stanovisku mesta k vybudovaniu chodníka medzi 
Školskou a Roľníckou ulicou. Aktuálne nie je v pláne výstavby v rokoch 2024 – 
2026. 

 
K bodu 3) Schvaľovanie čerpania financií z fondu VVO č.5 

 Vatra k spomienke SNP, 80. Výročie. Akcia 31.08.2024. 80 € na potraviny na 
guláš, občerstvenie a spotrebný materiál (misky, lyžičky, poháre,...) 
Za 3,Proti 0, Zdržal sa 0 

 
K bodu 4) Diskusia o podnetoch od občanov mestskej časti Prievidze – Veľkej 
Lehôtky 
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- VVO č.5 žiada mesto Prievidza o zvolanie pracovného stretnutia  s HBP PD, 
Lesy SR, Poľnovtáčnik, a Urbár Veľkej Lehôtky za účelom riešenia opravy 
panelovej cesty na Sýkorku. 

-  VVO č.5 a občania žiadajú o vyhrabanie celého cintorína a terénnu rekultiváciu 
nekvalitne zasypaných koľají na cintoríne. 

- VVO č.5 opakovane žiadajú o opravu odtrhnutej krajnice na Roľníckej ulici. 
- Jozef G. žiada opakovane o osadenie dopravnej značky ,,Daj prednosť v jazde,, 

na križovatku ulíc Remeselnícka a Hradecká. 
- Žiadame o doplnenie svetelných bodov na ulici Hradeckej 2, Jána Levoslava 

Bellu 2 a 5, Remeselnícka 38, Uhlištná 28. 
- Občania žiadajú o urýchlené vyčistenie potoka v správe povodia Váhu. Potok 

pri COOP Jednota  je znečistený  ale je nevyhnutné aj očistenie od nežiaducich 
rastlín.  

- Občania sa pýtali na nové zberné nádoby. Ako bude systém fungovať s čipmi. 
Občania žiadajú vyššiu informovanosť o systéme zberu.  

- Občania z Roľníckej ulice žiadajú vyriešenie odvodnenia konca ulice, lebo 
vznikom poľnej cesty je odtok vody z močariska znemožnený. 
 

 
K bodu 4) Záver stretnutia 

Ján Mäsiar, predseda VVO č. V – Veľká Lehôtka, poďakoval všetkým 
prítomným a ukončil stretnutie. 
 

V Prievidzi dňa 01.08.2024 
 

Ján Mäsiar 
predseda VVO č. V 

Zapísal: Ing. Branislav Bullo 


